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Z A P I S N I K
SA  2. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA,

ODRŽANE  11. DECEMBRA 2012. GODINE

                                     

Budva, 27. decembar 2012. godine

  



 Broj:0101- 797/2

Z  A  P  I  S  N  I  K

sa  2. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 11. decembra 2012. godine u Velikoj sali Opštine 
Budva. 

Sjednica je počela u 11,35 časova, a predsjedavao je Boro Lazović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva.

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.  
                          

PRISUTNI ODBORNICI:

1. Armenko Aleksandar 15. Ljubanović Gojko
2. Balević Milan 16. Medin-Stanić Branka
3. Banović Radomir 17. Mitrović Andrija
4. Božović Dušan 18. Pejović Mijomir
5. Vujičić Božidar 19. Perović Časlav
6. Vuković Marko 20. Petković Ante
7. Vučetić Vesna 21. Popović Srđa
8. Gregović Jovan 22. Pribilović Đorđije
9. Delić Radovan 23. Purić Nada
10. Đurašković Lucija 24. Radoman Blažo
11. Kotarac Tijana 25. Radulović Radovan
12. Kuljača Vojo 26. Rađenović Krsto
13. Lazović Boro 27. Tomović Radosav
14. Leković Nataša 28. Džaković Stevan
                                                                                             

                                                     ODSUTNI ODBORNICI:

1. Backović Mihailo 3. Vujović Đorđije
2. Božović Milo 4. Ratković Sanja

Predsjedavajući Boro Lazović je konstatovao da sjednici prisustvuje 28, od ukupno 32 odbornika i da 
Skupština može da počne sa radom. 

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:   
-  predsjednik Opštine Budva,        
-  glavna administratorka,
-  menadžerka Opštine Budva,
-  starješine organa lokalne uprave,
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina,
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka,
-  predstavnici mjesnih zajednica,
-  predstavnici sredstava javnog informisanja.

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu.

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja.

Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici : Stevan Džaković, Đorđije Pribilović, Krsto 
Rađenović, Jovan Gregović, Lucija Đurašković, Đorđije Vujović, Mijomir Pejović i Božidar Vujičić.
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Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase :
1. «Kako je moguće da jedini svetionik na ostrvu Sv. Nikola nema svoju zemlju, dakle, svoju kat. 

parcelu i kojom pravnom gimnastikom je došlo do gubljenja te zemlje?« 
2. «Kada će izvršna vlast ukloniti privremeni objekat (ugostiteljski objekat) koji se nalazi u prizemlju 

stambene zgrade, iza autobuske stanice, i zašto do sada nije uklonjen?« 

Odborničko pitanje odbornika Đorđija Pribilovića glasi:
 1. «Pošto ima određeni broj pitanja koja smo postavili u starom sazivu, da li ćemo dobiti odgovore na 

njih u ovom sazivu ili da ih ponovo postavljamo?»

Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase:
1. „Pošto smo prije par sjednica donijeli Odluku o utvrđivanju javnog interesa za usvajanje Idejno 

urbanističkog -arhitektonskog rješenja pješačke staze Lungo Mare u Svetom Stefanu, da li je raspisan tender i 
kada će staza početi da se gradi?“

2. „Ko je posjekao borove na budvanskom šetalištu (iza objekata Petkovića i Franeta), koji su stari više 
decenija i da li je budvansko šetalište otuđeno od Opštine?“

Odborničko pitanje odbornika Jovana Gregovića glasi:
1. „Kada će početi izrada DUP-a „Buljarica“ sa zaseocima Đurovići, Androvići i Grabovica, pošto su 

to  jedine teritorije  u  opštini  koje  nisu obuhvaćene nikakvim DUP-om, a  nalaze  se u neposrednoj  blizini  
Petrovca?“

Odbornička pitanja odbornice Lucije Đurašković glase:
1.  „Da li  će se na terenu na kome je planirana izgradnja solitera,  to je preciznije prostor marketa 

„Roda“, prethodno izvršiti arheološka istraživanja, s obzirom da je u neposrednoj blizini antičke nekropole, 
dakle, jednog od najznačajnijih evropskih nalazišta?“

2. „Kada se napokon planira otvaranje bioskopa i zašto taj prostor nije priključen nekoj od postojećih 
kulturnih institucija?“

Predsjedavajući Boro Lazović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije 
Vujović, tako da sjednici prisustvuje 29 odbornika.

Odborničko pitanje odbornika Đorđija Vujovića glasi:
1. „Da li je Opština, pošto je bila vlasnik zemljišta, pa je ušla u d.o.o. Expo, investitor ili suinvestitor  

objekata koje Atlas grupa gradi na sajmu?“
Odbornik Đorđije Vujović je objavio da podnosi neopozivu ostavku na mjesto člana u Komisiji za 

rješavanje stambenog pitanja funkcionera i imenovanih lica.

Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase:
1. „Koliko je Opština do sada izdvojila sredstava za kupovinu aviona, koji je pokušala da kupi 2008. 

godine i u kojoj fazi se nalazi sudski proces, koji je španska firma „Air Tractor“ pokrenula protiv Opštine 
Budva?“

2. „Pošto na opštinskom sajtu nemamo uvida u građevinske dozvole nakon septembra 2011. godine, 
molim da mi se dostave sve građevinske dozvole koje su izdate od tog datuma.“

Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase:
1.  „Koliko  je  predsjednik  Opštine  Budva  potpisao  ugovora  o  zakupu  zemljišta  u  svojini  Opštine 

Budva,  neposrednom pogodbom ili  bez  plaćanja  zakupnine,  u  skladu  sa  Odlukom o  davanju  ovlašćenja 
predsjedniku Opštine, broj 0101-632/1 od 18.09.2012. godine? Molim Vas da mi dostavite kopije ugovora, 
ukoliko je došlo do realizacije istih.“

2. „Molim Vas da mi dostavite spisak lica koja su, po povoljnim uslovima kupovine, došli u posjed 
stanova u zgradi solidarnosti na zaobilaznici. Koji je bio kriterijum za dodjelu stanova, koliko radnika Opštine 
Budva je dobilo mogućnost kupovine stana u pomenutoj zgradi?“
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Shodno članu 78.  Poslovnika  Skupštine  opštine  Budva,  Skupština se  izjasnila  o  Zapisniku sa 25. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 04., 05. i 18. septembra 2012. godine i o Zapisniku sa 1. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 02. novembra 2012. godine.

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 25. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 04., 05. i 18. 
septembra 2012. godine

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 29- dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) donijela sljedeći

Z A K LJ U Č A K
USVAJA SE ZAPISNIK SA  25. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA,

KOJA JE ODRŽANA  04., 05. i 18. SEPTEMBRA 2012. GODINE

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 1. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 02. novembra 
2012. godine

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 29-dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 28-dvadesetosam odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) donijela sljedeći

Z A K LJ U Č A K
USVAJA SE ZAPISNIK SA  1. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA,

KOJA JE ODRŽANA 02. NOVEMBRA 2012. GODINE 
(sa primjedbom odbornika Đorđija Pribilovića)

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red. 

Odbornik Đorđije Pribilović dao je predlog o povlačenju četvrte tačke predloženog dnevnog reda:
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 18 u 
bloku 10 u skladu sa DUP-om Podkošljun, koji je obrazložio.
      
            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
-Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti  radi  formiranja urbanističke  parcele  broj  18 u 
bloku 10 u skladu sa DUP-om Podkošljun.

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 29-dvadesetdevet  odbornika,  od kojih je ”za” glasalo 14-četrnaest  odbornika,  “protiv” je  bilo  11-
jedanaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) prihvatila

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 
formiranja urbanističke parcele broj 18 u bloku 10 u skladu sa DUP-om Podkošljun

Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red. 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno  (ukupno je glasalo 
28-dvadesetosam  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  28-dvadesetosam  odbornika,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila sledeći

D N E V N I   R E D:

1. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o budžetu Opštine Budva za 2012. godinu;
2. Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine za rješavanje stambenog pitanja;
3. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 9-18 u 
okviru bloka 9 u zahvatu DUP-a Babin Do;
4. Predlog Odluke o prenosu prava svojine na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 
70.7 u bloku 70 C DUP Bečići;
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5. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 74.4 u 
okviru bloka 74 u zahvatu DUP-a Bečići;
6. Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora "Budva Holding" d.o.o. Budva;
7. Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora "Akademija znanja" d.o.o. Budva;
8. Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP „Pogrebne usluge“ Budva;
9. Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP „Parking servis“ Budva. 

Predsjedavajući Boro Lazović, odredio je odbornicu Tijanu Kotarac za zamjenicu predsjedavajućeg 2. 
sjednice SO Budva.
            

1.
Prešlo  se  na  razmatranje  prve  tačke  dnevnog  reda:  Predlog  Odluke  o  izmjenama i  dopunama 

Odluke o budžetu Opštine Budva za 2012. godinu.

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine,  a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije.

Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.

U pretresu po ovoj  tački  dnevnog reda učestvovali  su odbornici:  Božidar  Vujičić,  Mijomir  Pejović, 
Đorđije Pribilović,  Stevan Džaković,  Ante Petković,  Krsto Rađenović,  Lucija Đurašković,  Vesna Vučetić, 
Tijana  Kotarac,  Đorđije  Vujović,  Blažo  Radoman  i  Boro  Lazović,  a  od  ostalih  prisutnih  na  sjednici  je 
učestvovao: Ivan Ivanović, direktor JP „Mediteranski sportski centar“.

Stavljen je na glasanjePredlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o budžetu Opštine Budva 
za 2012. godinu

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 29-dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 12-dvanaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo)  usvojila

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 2012. 
GODINU

2.
Prešlo  se  na  razmatranje  druge  tačke  dnevnog  reda:  Predlog  Odluke  o  davanju  ovlašćenja 

predsjedniku Opštine za rješavanje stambenog pitanja

Predlagač  ovog  akta  je  predsjednik  Opštine,  a  predstavnik  predlagača  je  Novak  Klisić,  sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.

Odbor za  Statut  i  propise,  Odbor za finansije,  privredu i  razvoj  i  Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Vujović i Božidar Vujičić.

   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine za rješavanje 
stambenog pitanja

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
29-dvadesetdevet  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  29-dvadesetdevet  odbornika,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” nije bilo)  usvojila

ODLUKU O DAVANJU OVLAŠĆENJA PREDSJEDNIKU OPŠTINE ZA RJEŠAVANJE 
STAMBENOG PITANJA
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3.
Prešlo  se  na  razmatranje  treće  tačke  dnevnog  reda:  Predlog  Odluke  o  prenosu  prava  na 

nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 9-18 u okviru bloka 9 u zahvatu DUP-a Babin Do

Predlagač  ovog  akta  je  predsjednik  Opštine,  a  predstavnik  predlagača  je  Novak  Klisić,  sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.

Odbor za Statut i  propise i  Odbor za finansije,  privredu i  razvoj  razmatrali  su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.

   Stavljen  je  na  glasanje Predlog  Odluke  o  prenosu  prava  na  nepokretnosti  radi  formiranja 
urbanističke parcele 9-18 u okviru bloka 9 u zahvatu DUP-a Babin Do

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo 29-dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 2-dva 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 10-deset odbornika)  usvojila

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE 9-18 U OKVIRU BLOKA 9 U ZAHVATU DUP-A BABIN DO

4.
Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda:  Predlog Odluke o prenosu prava svojine na 

nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 70.7 u bloku 70 C DUP Bečići

Predlagač  ovog  akta  je  predsjednik  Opštine  a  predstavnik  predlagača  je  Novak  Klisić,  sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.

Odbor za Statut i  propise i  Odbor za finansije,  privredu i  razvoj  razmatrali  su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić.

   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava svojine na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele 70.7 u bloku 70 C DUP Bečići

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo 25-dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17-sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 4-četiri 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika)  usvojila

ODLUKU O PRENOSU PRAVA SVOJINE NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 
URBANISTIČKE PARCELE 70.7 U BLOKU 70 C DUP BEČIĆI

5.
Prešlo  se  na  razmatranje  pete  tačke  dnevnog  reda:  Predlog  Odluke  o  prenosu  prava  na 

nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 74.4 u okviru bloka 74 u zahvatu DUP-a Bečići

Predlagač  ovog  akta  je  predsjednik  Opštine,  a  predstavnik  predlagača  je  Novak  Klisić,  sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.

Odbor za Statut i  propise i  Odbor za finansije,  privredu i  razvoj  razmatrali  su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.

   Stavljen  je  na  glasanje Predlog  Odluke  o  prenosu  prava  na  nepokretnosti  radi  formiranja 
urbanističke parcele 74.4 u okviru bloka 74 u zahvatu DUP-a Bečići
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova  (ukupno je 
glasalo  25-dvadesetpet  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  16-šesnaest  odbornika,  “protiv”  je  bilo  3-tri 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika)  usvojila

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE 74.4 U OKVIRU BLOKA 74 U ZAHVATU DUP-A BEČIĆI

Prije prelaska na razmatranje  šeste  tačke dnevnog reda,  predsjedavajući  je  predložio  da  se,  radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  6, 7, 8 i 9 te da se 
o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  6, 7, 8 i 9 dnevnog reda.

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
25-dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25-dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) prihvatila

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 6, 7, 8 i 9 dnevnog reda

Prešlo se na razmatranje 6., 7., 8. i 9.  tačke dnevnog reda:
- Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora "Budva Holding" d.o.o. Budva;
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora "Akademija znanja" d.o.o. Budva;
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP „Pogrebne usluge“ Budva;
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP „Parking servis“ Budva. 

Predlagač  ovih  akata  je  predsjednik  Opštine  a  predstavnici  predlagača  su:  Novak  Klisić,  sekretar 
Sekretarijata  za  zaštitu  imovine  za  tačke  6  i  7,  i  Nikola  Divanović,  sekretar  Sekretarijata  za  gradsku 
infrastrukturu i ambijent, za tačke 8 i 9.

Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su predloge ovih akata i Izvještaji 
ovih odbora su  dostavljeni odbornicima. 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić i Boro Lazović.
 

Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački.

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora "Budva 
Holding" d.o.o. Budva

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
24-dvadesetčetiri  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  24-dvadesetčetiri  odbornika,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA ODBORA DIREKTORA "BUDVA HOLDING" 
D.O.O. BUDVA

Stavljen  je  na  glasanje Predlog  Rješenja  o  razrješenju  člana  Odbora  direktora  "Akademija 
znanja" d.o.o. Budva

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
24-dvadesetčetiri  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  24-dvadesetčetiri  odbornika,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA "AKADEMIJA ZNANJA" 
D.O.O. BUDVA

7



Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP „Pogrebne 
usluge“ Budva

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
24-dvadesetčetiri  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  24-dvadesetčetiri  odbornika,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila
RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA JP „POGREBNE USLUGE“ BUDVA

Stavljen  je  na  glasanje Predlog  Rješenja  o  razrješenju  člana  Upravnog  odbora  JP „Parking 
servis“ Budva

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
24-dvadesetčetiri  odbornika,  od  kojih  je  ”za”  glasalo  24-dvadesetčetiri  odbornika,  “protiv”  nije  bilo  i 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA JP „PARKING SERVIS“ BUDVA

Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjedavajući je zaključio 2. sjednicu SO Budva u 
16,00 časova.     

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA

                  PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
               Boro Lazović   

                         

     Obrađivač,                                                    SEKRETAR SKUPŠTINE, 
Mira Ljubanović                                                 Lidija Zirojević
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